
 

Styrelseprotokoll för Offentligägda folkhögskolors intresseorganisation 23 augusti 2024 
Organisationsnummer: 802016–1934  
 
Tid:  16 september 2024 kl.09.00-11.30 
Plats: Teams   
Närvarande:  
Thomas Nilsson, ordförande 
Robert Uitto, vice ordförande 
Peter Carlsson, kassör 
Mats Pilhem, ledamot 
Berit Román, ledamot  
Roger Wärn, ledamot 
Lisa Rosander, ledamot 
HansOlov Furberg, ledamot  
Jenny Elander Ek, ledamot 
Sofia Magnusson, ledamot 
Annica Wallenborg, adjungerad verksamhetschef,  

1. Mötets öppnande 
Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
 

2. Val av justerare 
Berit Román valdes till justerare. 
 

3. Godkännande av föredragningslista  
Föredragningslistan godkändes och inga övriga frågor anmäldes.   
 

4. Föregående protokoll  
Gicks igenom och lades till handlingarna. 
Beslut: Verksamhetschef ska till nästa möte informera styrelsen huruvida det finns ett 
intresse av att RIO tillsammans med OFI är med på Almedalsveckan 2025.  
 

5. A) Ekonomi – avstämning av balans- och resultatrapport tom 31 juli 
Kassör Peter Karlsson gick igenom och informerade styrelsen om ekonomirapporterna, på 
intäktskontot 3111 saknas 270 000 kr som är på väg in, avser FoU-medel från 
Folkbildningsrådet.   
B) Skattekonto tom 30 augusti 
Ser med beröm godkänd ut. 
C) Styrelsens kommentarer angående de ekonomiska rapporterna.  
- Arvode ordförande har sprungit i väg – beror på felbudgetering då vi från och med 2024 har 
samma arvode för ordförande och vice ordförande. 
- Rapporterna ligger inte i fas då kostnaderna för personal- och hyra inte är med till och med 
31 augusti.  
Beslut: Ordförande får i uppdrag att återigen ha ett samtal med vår redovisningsbyrå 
Compentia om förbättrande rutiner.  
 



6. ESF-utlysningen ”Stärkt regional kapacitet för att möta samhällsutmaningar” – hur har det 
gått? (Hans-Olov). 
Styrelseledamot Hans-Olov Furberg informerade styrelsen om att utlysningen var tufft 
formulerad och Region Västernorrland har fattat beslut att inte lämna in en ansökan.  
  

7. Verksamhetsrapport    
Ordförande och verksamhetschef informerade styrelsen om de senaste aktiviteterna enligt 
nedan och svarade på frågor.  
28 aug Styrelsemöte Vestlundfonden 
28 aug Möte med RIO, FBR och SKR om regionala kontakter och samordning 
28 aug  Möte med FBR - rapport om kvalité på Allmän kurs  
29 aug Samrådsmöte FBR, RIO, OFI 
30 aug Styrgruppsmöte med Karlstads universitet om rektorsutbildningen 
4 sep Rektorsmöte Wendelsbergs folkhögskola för VGR:s rektorer  
5 sep  Ordförandeöverläggning FBR, RIO, OFI och studieförbund i samverkan 
10 sep Folkbildningens forskningsdag ”Rätt eller fel? – om kritiskt tänkande och kunskapers 
värde i en AI-genererad tid” 
12 sep Molkoms folkhögskola 150 år 
 
Thomas Nilsson informerade också styrelsen om inspektionen av SFI på folkhögskola och den 
tillhörande rapporten. 
 

8. Webbinarium om Folkbildningsutredningen tillsamman med RIO i oktober – information 
RIO och OFI bjuder in till tre webbinarium enligt nedan och inbjudan har skickats ut till 
berörda.  
Torsdag 3 oktober kl. 14.30-16.00 
- Mål och delmål 
Torsdag 10 oktober kl. 14.30-16.00 
- Kvalitet, indikatorer och styrmodell 
Tisdag 22 oktober kl. 14.30-16.00 
- Saknas det något i utredningen? 
 

9. Styrelseutbildning 24 oktober – kort avstämning och information 
Vice ordförande Robert Uitto informerade om att inbjudan och program har skickats ut till 
berörda och påminnelse har gått ut med eventuellt ännu en beroende på hur många som har 
anmält sig.  
  

10. Höstmöte 25 oktober – kort avstämning och information 
Verksamhetschef Annica Wallenborg informerade om att inbjudan och med preliminärt 
program har skickats ut till berörda och påminnelse har gått ut med eventuellt ännu en 
beroende på hur många som har anmält sig.  
 

11. Beslut PayOff-utredning tillsammans med RIO.  
Styrelsen ställde ett antal frågor kring denna utredning och ville bland annat veta hur man 
planerar att använda resultatet när det är färdigt, finns det en plan för detta? Även diskussion 
kring ekonomi och nyttan med utredningen diskuterades.  
Beslut:  
Styrelsen beslutade att OFI tillsammans med RIO vill genomföra denna studie till en kostnad 



på 77 625 kr inklusive moms, motsvarar 27% av totalkostnaden och RIO betalar 209 875 kr 
inklusive moms, motsvarar 73% av totalkostnaden. 
 
Verksamhetschef fick i uppdrag att vid nästa styrelsemöte redovisa en plan för hur resultatet 
av denna utredning ska användas och spridas och vilka kommunikationsinsatser som kommer 
att göras tillsammans med kommunikatörerna på Sveriges folkhögskolors hemsida och i 
sociala medier.   
 

12. Dialog om kommande debattinlägg till opinionsgruppen 
Just nu har medlemmarna i opinionsgruppen haft en hård arbetsbelastning och inte kunnat 
avsätta tid för att skriva en debattartikel men har för avsikt att bland annat skriva en artikel 
som ska belysa och ta upp att folkhögskolorna är viktiga i kompetensförsörjningsfrågan och 
hade gärna sett att vi hade fått varit med i den stora Yrkesvuxsatsningen. Styrelsen ser fram 
emot att detta görs.  
 

13. Dialog och inspel angående OFI:s yttrande om Folkbildningsutredningen 
OFI:s remissarbete kommer att ske enligt nedan: 
Vi har en utsedd arbetsgrupp inom OFI:s styrelse som har regelbundna avstämningsmöten 
med transparens till styrelsen bestående av Thomas Nilsson, Robert Uitto, Annica Wallenborg 
och Berit Román.  
 
Den 30 okt kommer vi att gå igenom ett första utkast och den 29 nov kommer vi att fatta 
beslut om slutgiltigt yttrande.  
 
I OFI:s styrelse har vi även representanter från tre av totalt fem remissinstanser i regionerna, 
(Värmland, Västernorrland och Västra Götaland). Vi kommer även att ha dialog med de åtta 
OFI skolor som är remissinstanser, (Bäckedal, Gamleby, Lunnevad, Mora, Vindeln, Värnamo, 
Västerbergs, Åsa).  
 
På SKR är det Erik Peurell, Expert folkbildning, bibliotek och kulturskola Tillväxt och 
samhällsbyggnad, som kommer att vara ansvarig för SKR:s yttrande och vi har veckovisa 
avstämningsmöten där vi diskuterar de viktigaste bitarna i utredningen avseende 
folkhögskolorna när det gäller styrning, uppföljning och kontroll men också den föreslagna 
målformuleringen och delmålen.  
 
RIO och OFI bjuder även in alla rektorer, styrelser och andra tjänstepersoner till tre 
webbinarium med tre olika teman: 
3 okt 14.30-16.00 – Mål och delmål 
10 okt 14.30-16.00 – Kvalitet, indikatorer och styrmodell 
22 okt 14.30-16.00 – Saknas det något i utredningen? 
 

14. Statsbidragsöversynen och processen framåt - information  
Beslut:  
Eftersom Folkbildningsrådet nu har beslutat att skjuta fram processen och under hösten bjuda 
in till fem regionala dialogträffar i ämnet avvaktar, vi med att diskutera denna fråga vidare. 
Den utsedda arbetsgruppen för statsbidragsöversynen, (Sofia Magnusson, Anders Ahlström, 
Hans-Olov Furberg, Berit Román och Annica Wallenborg har möte den 19 september och 



kommer då att diskutera vägen framåt. 
 

15. Datum för kommande styrelsemöten 
(24 oktober styrelseutbildning)  
24 oktober kl.18.00-19.00 på Hellstens Glashus, Wollmar Yxkullsgatan 13 
25 oktober 10–16 Höstmöte IOGT-NTO Klara, Klara Södra Kyrkogata 20 
29 november kl.13-15 på Teams  
10 december kl.13.30-15.00 på Teams 
 
2025  
13 mars kl.13-18 i Stockholm  
14 mars kl.10-16 Vår- och årsmöte i Stockholm  
 

16. Övriga frågor 
 

17. Mötets avslutande  
Ordförande tackade alla för ett väl genomfört styrelsemöte och avslutade mötet.  
 

Datum:     

 
Ordförande Thomas Nilsson     

 

Datum: 

 

Sekreterare Annica Wallenborg 

 

Datum: 
 

 

Justerare Berit Román  

Signature:

Email:

Signature:

Email:

Signature:

Email:
Annica Wallenborg (Sep 26, 2024 09:45 GMT+2)

Annica Wallenborg
annica.wallenborg@sverigesfolkhogskolor.se

Berit Román (Sep 30, 2024 08:50 GMT+2)
Berit Román

berit.roman@vgregion.se

Thomas Nilsson (Sep 30, 2024 19:51 GMT+2)
Thomas Nilsson

thomas.nilsson@sverigesfolkhogskolor.se
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